



AFFORDABLE FAST HOME INTERNET FOR ALL FAMILIES

APPLY TODAY

HOME INTERNET
\$30 /MONTH
ACP Discount

Receive \$30 a month high-speed Internet discount with the federally funded Affordable Connectivity Program (ACP).

The Federal Communications Commission started a long-term program to help eligible families pay for Home Internet service. The Affordable Connectivity Program (ACP) includes up to \$30 a month discount on Home Internet service.

APPLY NOW

Step 1:

Check if you qualify for the Affordable Connectivity Program

See if your household fits into any eligible categories.

Step 2:

Apply for the Affordable Connectivity Program (see link below)

Choose how you want to apply and submit all necessary documents.

Step 3:

Find a Broadband Provider Near You

Use the search tool www.everyoneon.org/CETF in the application to find a company that offers ACP discounts. Many Home Internet providers have offers from \$10 to \$23 a month. Learn more by asking the provider you choose or call us.

Eligibility for affordable Home Internet service if someone in your home participates in one of the following programs:

FCC Lifeline

CEP Designated School by NSLP (National School Lunch Program)

CalFresh or SNAP

Medi-Cal or Supplemental Security Income (SSI)

Pell Grant

WIC (Women, Infants & Children)

Or has a Household Income of \$53,000 or less for a family of 4 (add \$9,000 per additional family member)

Note: The Internet Service Provider cannot require a waiting period before applying the ACP discount. You can keep the Lifeline benefit for a mobile phone and get ACP for a discount on Home Internet service.

www.internetforallnow.org/applytoday

Call 866-696-8748 to apply today!





所有家庭都可享受 可负担得起的 高速家居网络

立即
申请

家居网络
每月\$30
ACP折扣

通过联邦政府资助的可负担网络连接计划 (Affordable Connectivity Program, ACP) 获得每月\$30的高速网络折扣。

联邦通讯委员会开始了一项长期性的计划，以帮助符合条件的家庭支付家居网络服务的费用。可负担网络连接计划 (Affordable Connectivity Program, ACP) 为您提供每月高达\$30的家居网络服务折扣。

立即申请

步骤1:

检查您是否有资格参与可负担网络连接计划
查看您的家庭是否符合任何申请条件。

步骤2:

申请可负担网络连接计划 (请参阅以下链接)
选择您要如何申请和提交所有必须文件的方式。

步骤3:

查找您附近的宽频网络供应商

使用申请表格中的搜索工具

www.everyoneon.org/CETF,

查找提供ACP折扣的供应商。许多宽频网络供应商都提供每月\$10至\$23的优惠计划。欲了解更多，请联络您所选择的供应商或致电我们。

如果您家中有家庭成员参与以下计划之一，则有资格获得可负担得起的家居网络：

联邦通讯委员会「生命线」(FCC Lifeline)

全国学校午餐计划 (National School Lunch Program, NSLP) 的社区资格条款 (Community Eligibility Provision, CEP) 指定学校

加州补充营养援助计划 (CalFresh) 或全国补充营养援助计划 (SNAP)

加州医疗补助计划 (Medi-Cal) 或社会安全生活补助金 (SSI)

培尔助学金 (Pell Grant)

妇婴幼儿特殊营养补充计划 (Women, Infants & Children, WIC)

或家庭年收入\$53,000或以下的四口之家 (每增加一位家庭成员则增加 \$9,000)

注意：在申请ACP折扣前，宽频网络供应商不能要求等待期。您可继续使用手机的「生命线」(Lifeline) 福利，并获得ACP以享受家居网络服务优惠。

www.internetforallnow.org/chi

致电866-696-8748立即申请!

